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Tento projekt je financován z ESF (http://www.esfcr.cz/) prostřednictvím OP VVV 

(http://www.msmt.cz/strukturalni-fondy-1/op-vvv). 

Výzva č. 02_17_047 pro Místní akční plány rozvoje vzdělávání II 

 

ZÁPIS Z 15. JEDNÁNÍ REALIZAČNÍHO TÝMU 

MAP rozvoje vzdělávání II pro SO ORP Ústí nad Labem 

Č. projektu: CZ.02.3.68/0.0/0.0/17_047/0008615 

 

datum konání 17. 5. 2019 

čas konání 08:00 

místo konání Kancelář MAS Labské skály, z. s., Žižkova 3135/155, Ústí nad Labem 

 

PŘÍTOMNI:  

Dle prezenční listiny, která je k dispozici v kanceláři žadatele MAS Labské skály, z.s.. 

PROGRAM JEDNÁNÍ: 

1. Úvod 

2. Aktualizace Strategického rámce – průběh, schvalovací proces zřizovatelů 

3. Akční plán – zanesení aktivit neformálního zájmového sektoru, označení aktivit slovem 

„příležitost“ 

4. Setkání vedoucí pracovníků MŠ – workshop k popisu potřeb + Respektovat a být 

respektován 

5. DPP a VP – zástupci škol, členové RT celkově  

6. Sběr dat k tvorbě ŠIKK, další část RP, popisy potřeb škol – průběh sběru 

7. Příprava jarního bloku 4.1 a 4.2 – aktuální stav 

8. Administrace – příprava ZoR za 2. MO 

9. Závěr  

 

 
 
 
  

http://www.esfcr.cz/
http://www.msmt.cz/strukturalni-fondy-1/op-vvv
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PRŮBĚH JEDNÁNÍ: 

 Úvodem přivítala hlavní manažerka projektu Ing. Jana Davidová (dále jen manažerka projektu) 
Místní akční plán rozvoje vzdělávání II pro správní obvod obce s rozšířenou působností Ústí nad 
Labem (dále jen „MAP II“) přítomné členy realizačního týmu (dále též jen „RT“) na 15. jednání 
RT. 

 Strategický rámec – sběr dat byl dokončen, probíhá zajištění souhlasů zřizovatelů s investičními 
záměry škol, které je zapotřebí získat nejpozději do plánovaného jednání řídicího výboru, které 
se uskuteční na konci června 2019 (aktualizuje se pouze zásobník investičních záměrů). 

 Akční plán – na základě individuálních schůzek je pracovní verze Akčního plánu průběžně 
doplňována. Finální podoba bude zaslána v rámci připomínkování členům ŘV. 

 Označení aktivit slovem „příležitost“ v AP a následně SR (v rámci aktualizace analytické části) - 
hlavní manažerka navrhla označení slovem příležitost také implementační aktivity – tedy 
výjezdy žáků a vzdělávání učitelů. S přítomnými členy RT se shodli, že tyto aktivity by určitě 
měly být označeny. Jedná se o ideální možnost vytvořit prostor pro rozvoj učitelů. M. Kopřivová 
uvedla, že prohlubování vztahů a získávání nových kontaktů je zásadním vedlejším přínosem. 

 Setkání vedoucích pracovníků MŠ/workshop k popisu potřeb MŠ 20. června – přihlášených je 
21 lidí. K dnešnímu dni, tedy 17. 5. 2019 je deadline k zaslání podkladů k sebereflexi v oblasti 
rovných příležitostí za jednotlivé MŠ. Koordinátorky se dohodly na připomenutí setkání pro 
možnost přihlášení dalších zájemců. Sběr informací k popisu potřeb bude opět řešen 
osvědčenou formou brainstormingu, jelikož se jedná o nejefektivnější metodu v tomto ohledu. 
  

 Dále hlavní manažerka uvedla, že sběr informací k popisu potřeb u městských ZŠ se podařilo 
vyřešit prostřednictvím workshopu společně s částí venkovských ZŠ. Sběr informací od MŠ se 
proběhne v rámci setkání, které se bude konat v červnu a následně dle individuálních potřeb a 
chybějících podkladů. 
 

 Hlavní manažerka a koordinátorka aktivit projektu a implementace se zúčastnily workshopu 
Respektovat a být respektován, který je na základě většinového zájmu poradenského sboru 
MŠ připravován jako součást programu společného setkání ředitelek a vedoucích pracovnic 
MŠ, kde budou přítomny zástupkyně MŠ z venkova i z městského území. V rámci setkání bude 
důležité vyzdvihnout spolupráci, která se osvědčila zejména při přípravách šablon II. Velmi 
důležitou roli sehrálo, že byly přeneseny informace skrze MAP přes SRP na MŠMT/OP VVV 
(jejich připomínky, náměty apod.). 

 Dále informovala manažerka přítomné členy RT, že jsme v kontaktu se ZŠ, které se zapojí do 
akce Revolution train - protidrogový vlak. Podařilo se vyjednat dotaci z MAS Labské skály z. s. 
pro venkovské školy, aby se mohly programu zúčastnit. Žadatelem je Spolek Kvalitní život z Tisé 
a akce se uskuteční v rámci opatření k prevenci sociálně patologických jevů a rizikového 
chování. Žáci prochází po 17 členných skupinkách vagón po dobu 90 minut. Zhruba po měsíci 
od návštěvy vlaku následují v jednotlivých školách besedy s POLICÍÍ ČR jako navazující program 
(„To je zákon kámo“). 

 Průběžná sebehodnotící zpráva – proběhlo připomínkování návrhu manažera a evaluátora 
projektu ze strany ostatních členů RT, následně dojde k připomínkování ze strany členů ŘV a 
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bude zahájen schvalovací proces per-rollam. Celý proces bude dokončen do 31.5.2019 a 
průběžná zpráva bude předána ŘO v rámci druhé zprávy o realizaci. 

 DPP a VP – byla provedena kontrola seznamu uzavřených DPP a souladu výkazů práce 
s předanými podklady z jednotlivých škol. Mezi členy RT byl dohodnut postup vyřešení 
zbývajících nesrovnalostí.  

 Sběr dat, která se budou přenášet na ŠIKK – Hlavní manažerka zhodnotila kladně spolupráci 
s KÚÚK, kdy se podařilo na poslední schůzce prohloubit vztahy a zároveň se dohodlo, že by se 
konala pravidelná setkání jednou za dva měsíce se zástupci KÚÚK s ohledem na vzájemný 
přenos informací. Tato setkání by sloužila k výměně praktických zkušeností, co se zaznamenaly 
v území. 

 Co se týká podoby dat, která se budou předávat na zástupce Školní inkluzivní koncepce kraje, 
tak není v kapacitních možnostech uvést do ŠIKK kompletní analytická data za kraj. Na poslední 
schůzce došlo k dohodě o předání pouze celkového agregovaného výstupu za ORP s 
komentářem.  

 Administrativa v rámci projektu – potřebné doklady a materiály od členů RT byly v pořádku 
předány.  

 Hlavní manažerka předala slovo koordinátorce aktivit projektu a implementace Bc. Lucii Taifl 
(dále jen koordinátorka implementace) – příprava jarního bloku. Koordinátorka aktivit projektu 
a implementace uvedla informace k  aktuálnímu stavu přípravy jarního bloku květen/červen. 
Společně přítomní členové RT kontrolovali podklady pro přípravu jarního bloku. Konkrétně se 
jednalo o rozpis autobusové dopravy a rozmístění tříd při vzdělávacím programu. 
Koordinátorka implementace uvedla, že program se na základě připomínek změnil v SVKÚL, a 
to konkrétně v hudebním oddělení (program o regionální hudbě, časopisová koláž). Program 
se dále upravil na Filozofické fakultě UJEP – úniková hra zaměřená na otázky o EU, na 
Pedagogické fakultě – orientační běh (procházka) po kampusu za pomocí digitálních 
technologií. Fakulta Umění a designu většinu kurzů ponechala a u ostatních fakult UJEP taktéž. 
Dále informovala ostatní členy RT, že bude hodně nových DPP na doprovody z důvodu 
překryvu termínů zkoušek studentů, kteří vykonávali doprovody pro žáky v prvním bloku 
vzdělávacích aktivit. Koordinátorky vyzvala přítomné k oslovení dalších zájemců na pozici 
doprovodu. Dále uvedla, že proběhne komunikace se zástupci Městské policie a policie 
v Chlumci pro zajištění přítomnosti strážníků při hromadných přesunech u škol a zapojených 
organizacích.  

 Závěrem poděkovala hlavní manažerka všem členům RT za účast. Termín dalšího jednání RT 
bude navržen hlavní manažerkou projektu po dohodě se členy RT a to v červnu 2019.  

 

ÚKOLY PLYNOUCÍ Z JEDNÁNÍ 

úkol pro termín 

vypracovat a rozeslat zápis včetně 
příloh členům RT 

administrátor a asistent projektu  neprodleně 
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ZÁZNAM VYPRACOVALA:     Bc. Petra Auerveková 

 

 

        …………………………………………………… 

ZÁZNAM OVEŘILA:      Ing. Jana Davidová 

 

 

        …………………………………………………..

    

V Ústí nad Labem dne: 22. 5. 2019 

PŘÍLOHY    

 


